
Förarkomentarer till Z-räjset 171111

Frågor som ställdes efter ett antal sträckor körts var: 

Hur kändes detta? Kan ni tänka er åka på standarddäck?

Svaren från tillfrågade ekipagen:

GrF Fwd: Positivt, lite mindre grepp i sidled.  GrF Fwd: Mycket bra,sämre i 

sidled. 

 GrpH: Mycket bra detta måste satsas på. 

Str.nr 12: Förvånansvärt bra driv och broms. 

GrpH: Maxis inte så bra men Nokia mycket bra, jag är förvånad.

VOC: Bättre och bättre, bromsar för tidigt. 

GrF Rwd: Bara bra, riktigt bra. 

GrpH: Väldigt positivt, hade ändå inga nya däck på. Känns bra. 

GrE: Styrde dåligt, men jag hade gamla däck som jag hittade i garaget.

Alla tyckte att det var väldigt positivt och är något att satsa på, en del däck 

höll väldigt bra och en del sämre. Sen gäller det att hitta rätt lufttryck.

Vägen var mjuk efter allt regnande, nu har vi inget definitivt svar men vi 

bedömer att startspåren hade det varit betydligt djupare än de 9-10 cm det 

nu blev efter 143 startande.


